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Záznam zo stretnutia s občanmi zo dňa 04.03.2024 

Miesto konania: veľká zasadačka MsÚ, čas od 17,00hod.  

PROGRAM : 

1. Otvorenie 

2. Otázky súvisiace s programom zasadnutia MsZ 05.03.2024 

3. Rôzne 

Bod č. 1 - Otvorenie 

Mgr. Kolek – primátor mesta  

- privítal prítomných, občania dostali priestor, aby vystúpili so svojimi podnetmi, požiadavkami, 

pripomienkami, návrhmi   

- na finančné otázky, na otázky ekonomického, hospodárskeho charakteru bude odpovedať                       

p. viceprimátor Peter Závodský 

- na otázky za jednotlivé oblasti budú odpovedať vedúci príslušných oddelení MsÚ 

Dezider Kiss – občan Galanty  

1. Vrátiť hodinu pripomienky a podnety občanov na rokovanie MsZ  - vyzývali Vás k tomu aj 

občania.  

2. Vyjadril sa k písomnej odpovedi, ktorú obdržal od mesta, s tým, že s riešením nie je spokojný.  

3. Neprimerane neskoro bol primátorom mesta vyhlásený výnimočný stav na sídlisku Zornička 

ohľadom prepadnutia pôdy.  

Mgr. Peter Kolek – primátor  

K bodu č. 1 – táto otázka už bola niekoľkokrát zodpovedaná. Stretnutia s občanmi sú vždy pred 

zasadnutím MsZ, máme zavedené pravidelné stredy pre občanov, na MsÚ je umiestnená jedna 

schránka pre podnety a pripomienky občanov, dávame možnosť občanom rozhodovať 

hlasovaním, zaviedli sme komisiu na kontrolu transparentnosti. Občania dostali dostatočný 

priestor pre svoje pripomienky a podnety.  

Ing. Anna Kivarothová – riaditeľka MsKS Galanta  

K bodu č. 2 - náletové dreviny v areáli amfiteátra – vysvetlila celý postup likvidácie drevín 

JUDr. Peter Zelinka – poslanec 

K bodu č. 2 - stred záujmu právna a etická rovina vo veci poslanca MsZ p. Štibrániho – bolo to 

prejednané na Komisii legislatívno – právnej, ktorá k tomu zaujala stanovisko, ale komisia nemá 

kompetenciu v tejto veci konať, ale sú na to orgány, ktoré to môžu posúdiť, a máte právo sa na 

nich obrátiť.  
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Mgr. Peter Kolek – primátor 

K bodu č. 3 – sídlisko Zornička – bola vyhlásená mimoriadne situácia, nie mimoriadny stav. 

Mimoriadna situácia do dnešného dňa trvá, my musíme dodržať všetky legislatívne a technické 

postupy, ktoré si vyžadujú svoj čas.  Máme k tomu presný statický posudok. Ide nám 

o bezpečnosť ľudí.  

Ján Hrdlica – občan Galanty 

1. Vyjadril sa k nekvalite sáčkov do košov na bioodpad, sú tenké a trhajú sa.  

Mgr. Arnold Popluhár – riaditeľ TsMG Galanta  

 K bodu č. 1 – sáčky sú štandardné a biologický rozložiteľné 

JUDr. Katarína Tummová – občianka Kolónie 

1. Ulica Puškinova – komunikácia je rozbitá v nevyhovujúcom stave, celkovo je prejazd vozidiel 

a pohyb chodcov na tejto ceste nebezpečný.  Chýbajú tam chodníky. Komunikácia nie je 

osvetlená.  

Peter Závodský – viceprimátor 

K bodu č. 1 – ulicu Puškinovu riešime od nášho nástupu na tento úrad. Boli zvolané dve 

stretnutia za účasti zástupcovmesta a majiteľov prevádzok v tejto lokalite. Výsledkom toho je, 

že máme spracovanú finálnu verziu toho ako bude táto cesta vyzerať. Už to tu bolo aj 

odprezentované, ak máte záujem k nahliadnutiu materiálu môžete sa zastaviť na MsÚ. Na 

meste riešime cestu a kruhovú križovatku na konci ulice Puškinovej, je to všetko v projekčnej 

fáze.  

p. Gajdoš – občan Kolónie 

1. Ulica Mládežnícka – chýba priechod pre chodcov, kto bude robiť chodník z ulice Veternej na 

ulicu Vodnú?  

Peter Závodský – viceprimátor 

K otázke č. 1 – dopravný inšpektor povolí zrealizovať priechod pre chodcov len z chodníka na 

chodník a na ulici Mládežníckej na jednej strane chodník chýba.  

Karol Nagy – občan Galanty 

1. Poukázal na veľmi zlý stav príjazdovej komunikácie a parkoviska  pri BD č. 969 na Revolučnej 

štvrti.  

2. Požiadavka na vyznačenie parkovacích miest pred BD 969. 

Peter Závodský – viceprimátor 

K bodu č. 1 – Pri BD č. 969 budú osadené polopodzemné kontajnery a celý tento priestor bude 

opravený t.z. priechod pre chodcov, vjazd k BD. Projektovú dokumentáciu máme vyhotovenú, 

budeme to realizovať v jarnom období.   
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K bodu č. 2 – v jarnom období sa realizuje obnova vodorovného značenia, predpokladám, že 

aj táto zóna sa zrealizuje.  

Tatiana Pintérová – občianka Galanty 

1. Ihrisko na sídlisku Zornička je uzatvorené, čo sa s tým bude robiť? 

2. Problém s parkovaním na sídlisku Zornička. Parkovacie miesta využívajú ľudia, ktorí 

prichádzajú za prácou a nebývajú na sídlisku.  

Mgr. Peter Kolek – primátor 

K otázke č. 1 – toto ihrisko bolo v prenájme OZ Templars, zmluva sa vypovedala. Máme 

zakúpené už nové komponenty na ihrisko. Ihrisko bude prekryté plachtami.  

Peter Závodský – viceprimátor 

- na toto ihrisko sme si dali urobiť revízne správy, pretože niektoré prvky už nespĺňali normy 

bezpečnosti, tak z bezpečnostného hľadiska sme ihrisko uzatvorili. 

- Správa mestského majetku s.r.o. prevzala ihrisko do svojej správy, vymení časť hracích prvkov 

a ihrisko sa na jar otvorí.  

K bodu č. 2 – parkovanie – mesto sa s tým zaoberá, vysvetlil, prečo mesto zatiaľ nemohlo zriadiť 

nočné parkovanie.  Pracujeme na tom, aby parkoviská spĺňali podmienky platnej normy.  

Tomáš Horváth – poslanec 

K otázke č. 1 – ihrisko Zornička – posunulo sa na mesto  

Milan Bičan – občan Hodov 

1. V akom štádiu je rozšírenie cintorína v Hodoch?  

2. Požiadavka na zverejňovanie v úradnej tabuli v Hodoch.  

3. Sťažnosť občanov Hody na refundáciu osvetlenia – lokalita za cintorínom.  

4. Sťažnosť obyvateľa Hodov rodinného domu pri multifunkčnom ihrisku – ihrisko je osvetlené 

do neskorých nočných hodín, treba to riešiť časovým spínačom.  

5. Upozornil na porušenie VZN v súvislosti s ihriskom v Hodoch – zákaz vstupu so psom na 

futbalové ihrisko. Činnosť tam vykonáva kynologický klub.   

6. Postrehol zvýšenie platu primátora, čím sa navýšili aj odmeny poslancov. 

Mgr. Peter Kolek – primátor 

K otázke č. 1 – rozšírenie cintorína – narážame na veľký legislatívny problém so Železnicami SR, 

budeme sa musieť s tým vysporiadať.  

K bodu č. 2 – úradná tabuľa – budeme podávať projekt na osadenie elektronických úradných 

tabúľ  
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K bodu č. 3 – refundáciu na osvetlenie sme schvaľovali na ostatnom zasadnutí MsZ, žiadateľ 

nesplnil podmienky, mesto zatiaľ do svojej správy verejné osvetlenie neprevezme 

K bodu č. 3 a č. 4 – to je realizovateľné   

JUDr. Peter Zelinka – poslanec 

K bodu č. 5 – ihrisko v Hodoch – všetky komisie MsZ sú poradným orgánom MsZ. Komisie od 

Vás nedostali žiadny podnet na riešenie Vami vzneseného problému. Porušenie VZN rieši 

napríklad mestská polícia, treba sa na ňu obrátiť. Toto nepatrí do kompetencie Komisie 

legislatívno-právnej.  

K bodu č. 6 – nie je pravda, že sa navýšili odmeny poslancov  

MUDr. Valéria Mýtniková – poslankyňa 

- K bodu č. 5 – ihrisko - ak ako občan Hodov takýto problém máte kontaktujte políciu. Tejto 

téme sa budem venovať a čo budem vedieť to urobím.  

K bodu č. 6 – na obhajobu p. primátora, jeho úloha nie je ľahká, je vážna. Zvýšenie platu bolo 

kolektívne rozhodnutie a je adekvátne k práci, ktorú vykonáva.  

Peter Závodský – viceprimátor 

K bodu č.5 – cvičenie psov na ihrisku – opakovane riešime s p. Kristínou Berkyovou, ktorá si 

vybavuje na Ministerstve vnútra SR zapísanie občianskeho združenia, ale zatiaľ nemáme 

partnera. Máme vytypovaný priestor mimo obytnej zóny.  

K bodu č. 6 – plat primátora – je to vytrhnuté z kontextu, primátor má najnižší plat z okolitých 

miest a obcí. Plat poslancov sa nepočíta z platu primátora, ale zo základného platu primátora.  

K bodu č. 2 – úradné tabule – v krátkej dobe to napravíme. V prímestských častiach Hody 

Javorinka, Nebojsa preferujem obyčajné úradné tabule, v ostatných častiach mesta 

elektronické úradné tabule.  

JUDr. Robert Károlyi – občan Kolónie 

1. Pre obyvateľov Kolónie chýbajú priestory za účelom stretávania občanov. Čo by sa dalo 

v tomto spraviť a akým spôsobom to bude mesto riešiť?   

Peter Závodský – viceprimátor 

- ocenil prácu p. Károlyiho a p. Károlyiovej, že boli nápomocní pri riešení kruhovej križovatky, 

pomáhajú aj s ostatnými investormi v tejto lokalite, aby sa táto križovatka zmenila na kruhovú.  

K otázke č. 1 – momentálne mesto nedisponuje s takým pozemkom, ktorý by sa nám na tento 

účel hodil. Primátor momentálne rokuje s p. Bendem o kúpe pozemkov, ktoré potrebujeme na 

to aby sme odbremenili túto lokalitu aj smerom na Sereď.  

Zsolt Takáč – poslanec 

- ku Kolónii – investor rozpredal pozemky ale pre občanov nespravil nič, teraz ľudia očakávajú 

služby od mesta  
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Mgr. Peter Kolek - primátor 

- motivujeme developerov,  riešime vecné bremená, bohužiaľ  proces je pomalý a chce to svoj 

čas 

Ing. Milan Zeleňák – občan Javorinky  

1. Futbalové ihrisko v Hodoch – porušenie VZN. 

2. Prečo v harmonograme zberu nie je zahrnutý zber zeleného odpadu? 

3. Zakúpenie kompostu zo zberného dvora TsMG – kompost je nekvalitný a obsahuje zvyšky 

komunálneho odpadu. 

JUDr. Peter Zelinka – poslanec 

K Bodu č. 1 – porušovanie nariadenia VZN nerieši legislatívno-právna komisia, ale orgány na to 

určené. Komisia má úplne iné zameranie.  

Mgr. Arnold Popluhár- riaditeľ TsMG Galanta 

K bodu č. 3 – v komposte sa môžu nachádzať biologicky rozložiteľné sáčky, nie igelit. Kompost 

je nezávadný, je určený do záhrad nie do kvetináčov. S predajom máme dobré skúsenosti.  

Peter Závodský – viceprimátor 

K bodu č. 2 – zber odpadu novým spôsobom BRKO a BIO -  od 08.04.2024 bude zber z hnedých 

nádob zvýšený na týždennej báze. V testovacom období od 25. – do 29.03.2024 sa bude zberať 

BRKO a BIO. Každý občan Galanty má právo priniesť zelený odpad v rozsahu 1m3 týždenne 

zadarmo na zberný dvor TsMG. Máme nový rozpis rajonizácie podľa jednotlivých lokalít. 

Prebieha čipovanie nádob.  

Mgr. Arnold Popluhár- riaditeľ TsMG Galanta 

K bodu č. 3 – TsMG robia službu obyvateľom, kde si môžu za poplatok objednať 

prostredníctvom TsMG odvoz odpadu.   

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- obdržali sme písomné pripomienky a podnety občana Galanty p. Ľubomíra Bočkaya, na ktoré 

mu bude písomne odpovedané.   

- poďakovať všetkým prítomným za účasť a stretnutie ukončil.  

 

Zapísala: A. Deáková 

 

 


